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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mikorra készülhet el teljes hosszában a Győr-Gönyű kerékpárút? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban Borkai Zsolt, Gy őr polgármestere és Kara Ákos államtitkár úr, egyben a

térség országgyűlési képviselője, közösen jelentették be egy sajtótájékoztató keretein belül ,
hogy a Gy őr-Gönyű kerékpárút egy eddig meg nem épült szakaszára nyertek pályázati forrást .

Ennek eredményeként újabb 2,4 kilométeren lehet majd közlekedni Gy őrszentiván-Kertváros

és a szentiváni bekötőút között. Elmondhatjuk tehát, hogy a Gy őr-Gönyű kerékpárút 3

szakaszából 1 már majdnem megvalósult, 1 hamarosan megvalósul, 1 viszont várat mé g

magára .

„A két szakasz közti összeköttetést kell még megoldani, amelyre szintén van a városnak építés i

engedélye, de mivel egy évekkel korábbi döntés nyomán a támogatás fels ő határa 200 millió

forint, ezért már korábban ketté kellett választani a győri szakasz pályázatát. A hátralévő rész

finanszírozására két lehetőség van: vagy hasonló módon még idén támogatást nyerhet a

beruházás, vagy – amennyiben ez az idő rövidsége miatt már nem lenne lehetséges – az új

uniós ciklus hamarosan induló forrásai nyújthatnak segítséget, hiszen abban az Eurovelo

nemzetközi kerékpárutak nyomvonalát részesítik előnyben, vagyis jó eséllyel a következő



időszakban teljes hosszban kiépülhet a Gy őr-Gönyű kerékpárút . " — olvasható a győri

önkormányzat honlapján .

A jelenlegi állás szerint, mindössze 2,2 km kell ahhoz, hogy a göny űi és a győri szakas z

összeérjen, mindez sík, akadálymentes területen . Ráadásul a kikötőben építkező cég éppen a

kerékpárút nyomvonalában fektet kábelt, amelynek során fakivágásokkal már el ő i s

készítették a terepet . A szakasz megépítését pedig, ha más nem, az sürgeti, hogy az 1-e s

számú főúton kerékpárral közlekedni életveszélyes . . .

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy várhatóan mikortól lehet a Győr-

Gönyű kerékpárút teljes szakaszán közlekedni? Mikortól lehet kerékpárra l

biztonságosan eljutni a megyeszékhelyre az érintett szakaszon ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . július 2 .

Tisztelettel :

Maglr'Zoltán
Jobbik
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